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CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI COTMEANA 
Judeţul Argeş, Comuna Cotmeana, Strada Principală, nr.309 

Telefon: 0248-242044/Fax: 0248-242066/CIF 4318377 
E-mail: primarie@cotmeana.cjarges.ro 

 
 

PROCES VERBAL 
încheiat azi 10.01.2025 

cu ocazia sedinţei extraordinare publice a Consiliului Local al Comunei Cotmeana 
 
 

Consiliul Local al Comunei Cotmeana a fost convocat și s-a întrunit în ședință publică 
extraordinară în data de 10 ianuarie 2024, ora 12,00. Convocarea a fost făcută prin Dispoziția nr. 
02/08.01.2025 emisă de Primarul Comunei Cotmeana și prin Notificarea nr. 37/08.01.2025, 
având pe ordinea de zi următoarele proiecte de hotărâre:  

1. Aprobarea Procesului verbal al ședinței ordinare din data de 16.01.2024; 
2. Proiect de hotărâre privind utilizarea excedentului bugetar pentru acoperirea temporară a 

golurilor de casă în anul 2025, inițiator Primar, Vișan Ionel – Dragoș. 
3. Proiect de hotărâre privind aprobarea acoperirii definitive din excedentul bugetului local 

al anilor precedenți a deficitului Sectiunii de dezvoltare la data de 31.12.2024, inițiator 
Primar, Vișan Ionel – Dragoș. 

 
Ordinea de zi a ședinței a fost adusă la cunoștința publică prin afișarea acesteia la sediul 

Primăriei Comunei Cotmeana și pe site-ul instituției, conform Anunțului de afișare. Ordinea de 
zi a ședinței, proiectele de hotărâre, referatele de aprobare și rapoartele aferente proiectelor de 
hotărâri au fost transmise în format electronic tuturor consilierilor locali. 

 La ședință sunt prezenti toți cei 11 consilieri locali și d-na contabil, Melcescu Cristina. 
Domnul Primar, Vișan Ionel- Dragoș constată că şedinţa este legal constituită şi declară 
deschiderea lucrărilor și o invită pe d-na secretar general, Ghinea Ionela- Liliana să dea citire 
ordinei de zi și o supune spre aprobare, fiind aprobată în unanimitate. 
 

1. Se trece la punctul 1. Doamna secretar, Ghinea Ionela - Liliana prezintă Procesul-
verbal încheiat în şedința ordinară a consiliului local din data de 16.12.2024. Conform 
prevederilor art. 138, alin. (17) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, Procesul 
verbal a fost afişat la sediul Primariei și pe site-ul instituției, fiind de asemenea, pus la dispozitia 
comisiilor de specialitate pentru a fi lecturat în cadrul sedinţelor de comisie. Plenul a fost 
consultat dacă sunt obiectiuni cu privire la continuțul acestuia. În consecință, se supune la vot si 
Procesul verbal, fiind aprobat în unanimitate. 
 

2. Se trece la punctul 2. „Proiect de hotărâre privind utilizarea excedentului bugetar 

pentru acoperirea temporară a golurilor de casă în anul 2025”. 
           - d-nul președinte de ședință pe o invită pe d-na contabil să prezinte câteva aspecte despre 
acest proiect de hotărâre.  
           - d-na contabil Melcescu Cristina precizează că această sumă o împrumutăm din excedent 
pentru acoperirea cheltuielilor de funcționare (plata salarii și facturi), având în vedere că nu sunt 
încasari la începutul anului. Suma va fi ulterior restituită pentru reîntregirea bugetului. 
          - d-nul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin întreabă dacă s-a făcut o 
analiză vizavi de integralitatea excedentului anului 2024?, care este valoarea acestuia și dacă 
avem datorii neachitate? 
          - d-na contabil Melcescu Cristina răspunde că sumele au fost aprobate în anul 2024 prin 
hotărîri de consiliu pentru investiții, din excedentul anului 2023. Nu avem datorii neachitate, iar 
referitor la valoarea  excedentului anului 2024, acesta este de 862,005,85 lei 
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           - d-nul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin precizează că  este bine de 
știut că această sumă de 862,005,85 lei poate fi folosită în cadrul unor proiecte în anul 2025. 
          - Nu se mai înregistrează alte intervenții, şi în consecinţă se supune la vot proiectul de 
hotărâre aflat în dezbatere, fiind aprobat cu 11 „voturi pentru”, 0 „abțineri” și  0 „voturi 
împotrivă”, vot deschis exprimat public prin ridicarea mâinii. 

 
Se redactează Hotărârea nr. 01 privind privind utilizarea excedentului bugetar 

pentru acoperirea temporară a golurilor de casă în anul 2025. 
 

3. Se trece la punctul 3. „Proiect de hotărâre privind aprobarea acoperirii definitive 

din excedentul bugetului local al anilor precedenți a deficitului Sectiunii de dezvoltare la data 

de 31.12.2024”. 
- d-nul președinte de ședință pe o invită pe d-na contabil, Melcescu Cristina să prezinte 

câteva aspecte despre proiectul de hotărâre aflat în dezbatere.  
- d-na contabil Melcescu Cristina precizează că în anul 2024 s-a utilizat prin HCL suma 

de 1.169.755,30 lei din anul 2023 pentru investiții, iar în urma acestora rezultă încheierea 
conturilor de executie, având teremen până pe 13.01.2024 și apoi executia finală. 

- Nu se mai înregistrează alte intervenții, şi în consecinţă se supune la vot proiectul de 
hotărâre aflat în dezbatere, fiind aprobat cu 11 „voturi pentru”, 0 „abțineri” și  0 „voturi 
împotrivă”, vot deschis exprimat public prin ridicarea mâinii. 

 
Se redactează Hotărârea nr. 02 privind aprobarea acoperirii definitive din 

excedentul bugetului local al anilor precedenți a deficitului Sectiunii de dezvoltare la data 
de 31.12.2024”. 
 
Diverse 

1) d-nul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin solicită următoarele: 
– achiziționarea unor containere pentru spațiu de depozitare la Școalăa Gimnazială 

Cotmeana; 
– asigurarea unui spațiu/teren/container pentru farmacie, având în vedere că aceasta nu își 

mai poate desfășura activitatea în spațiul pus la dispoziție de către cabinetul medical 
individual. 

2) d-ul Primar Vișan Ionel-Dragoș le spune domnilor consilieri să vină cu noi propuneri de 
investiții pentru a fi introduse în buhetul anului 2025 

3) d-nul consilier Marinică Nicolae precizează că trebuie realizată investiția de alimentare 
cu apă în satele Bascovele și Negești. 

4) d-nul consilier Bălășoiu Nicolae – Cristian solicită: 
– să se ia măsuri de pietruire a ulițelor comunale, având în vedere că în unele dintre 

acestea mașina de pompiei/salvarea nu pot ajunge.  
– Să se ia măsuri și pentru aruncarea gunoailor în punctul „Râpa Iepii” din satul 

Bascovele 
– modificarea orei de iluminat public de la 6,00 la 7,00, având în vedere că sunt multi 

navetisti , iar dimineața este întuneric. 
– Amplasarea unor containere pentru sticle și în satele Negești și Bascovele. 

5) d-ul Primar Vișan Ionel-Dragoș precizează că va muta un container din satul Ursoaia la 
Negești, iar pe cel din Cotmeana vale,  pct. Iordache în satul Bascovele. Referitor la 
aruncarea gunoailor în punctul „Râpa Iepii” precizeaza că vom pune o cameră de luat 
vederi.  

6) Domnul viceprimar, Gabăr Gheorghe propune alegerea preşedintelui de şedinţă pentru 
următoarele trei luni (februarie – martie – aprilie 2025) pe domnul consilier Mirică 
Constantin. 

           - d-nul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin îl propune președinte de 
ședință pe d-nul consilier Marinică Nicolae. 
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- Nu se mai înregistrează alte propuneri, şi în consecinţă se supun la vot cele 2 propuneri. 
Prima propunere pentru d-nul consilier Mirică Constantin a fost aprobată cu 7 „voturi pentru”, 
iar cea de-a doua propunere pentru d-nul consilier Marinică Nicolae a avut 4 „voturi pentru”, În 
consecință este ales președinte de ședință pentru următoarele trei luni d-nul consilier Mirică 
Constantin, iar hotărârea va fi redactată în prima ședință a consiliului local. 
 

Pentru motivul că domnii consilieri nu mai ridică şi alte probleme, domnul preşedinte 
declară lucrarile închise şi multumeşte consilierilor pentru participare. 
            Epuizându-se ordinea de zi, lucrările şedintei se închid. Şedinta a fost convocată de 
Primar, pentru care s-a încheiat prezentul proces verbal. 
 
 
 
               Președinte de sedință                                                 Secretar  General al Comunei 
 
     BOULEANU ION-MARIUS                                             GHINEA  IONELA – LILIANA 


